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    Rijeka,  09.06.2022. 

ZAPISNIK 
S 33. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
33. sjednica VMO Pehlin održana je 8. lipnja 2022. (srijeda) s početkom u 16,00 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
 Darko Kauzlarić, zamjenik predsjednika VMO  
 Stjepan Horvat, član VMO 
 Lorena Pribanić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Aljoša Bratuša, član VMO 
 Radjana Janković, članica VMO 

 
Ostali nazočni: 

 mještanin Ulice Pletenci 
 

 
 
 

Usvajanje zapisnika sa Zbora građana i 32. Sjednice :  
Zapisnici  jednoglasno usvojeni. 
 
 

 Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći dnevni red: 
 
 

1. Prijedlozi Programa rada i Financijskog plana Vijeća MO Pehlin za 2023. godinu 
2. Dopisi i zamolbe 
3. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen. 
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AD 1 
Vijeće MO Pehlin zaprimilo je dopise Odjela gradske samouprave i uprave vezano uz izradu 
prijedloga Programa rada za 2023. godinu, te upute za prijavu programskih aktivnosti vijeća 
mjesnih odbora koje financira Odjel za gradsku samoupravu i upravu za 2023. godinu, te su isti 
dostavljeni vijećnicima na razmatranje. Predsjednik Ivan Bogdanić izvijestio je nazočne da je  
prijedloge Programa rada i Financijskog plana za 2023. godinu potrebno poslati Odjelu do 20. 
srpnja 2022. godine. Nakon što povjerenstvo razmotri zaprimljene prijedloge programa, te dostavi 
Vijećima svoje mišljenje o prihvaćanju istih ili potrebi za eventualnim korekcijama, Vijeće će 
usvojiti konačne Programe rada i Financijski plan za 2023. godinu. Predsjednik je predložio da se 
programi izrade po uzoru na prošlogodišnje, ali da se umjesto programske aktivnosti Ribarska 
noć na Mistražu u ljetnim mjesecima predloži održavanje nove programske aktivnosti 
Obilježavanje Dana državnosti u svibnju 2023. godine također na Mistraž bari. Nakon rasprave u 
koju su se uključili svi prisutni donesen je 
 
Zaključak: 
Vijeće MO Pehlin usvaja prijedloge Programa rada i Financijskog plana za 2023. godinu. Isti će 
se dostaviti Odjelu gradske samouprave i uprave na razmatranje. 
 
AD 2 

 Mještanin iz Ulice Pletenci pismeno se obratio Vijeću vezano uz problem nepropisno 
parkiranih automobila u Ulici Pletenci u blizini k.br. 22 B, 23 B i 22 A, te je i usmeno na 
sjednici obrazložio isto. Naime, parkirani automobili na javnom putu onemogućavaju 
nesmetan ulazak u dvorišta zgrada, te ometaju rad komunalnih službi koje zbog 
parkiranih automobila ne mogu doći do kontejnera za komunalni otpad. Predsjednik mu je 
odgovorio da razumije problem stanara, te će Vijeće s ovom problematikom upoznati 
nadležne službe Rijeka plusa i zatražiti da stručno razmotre mogućnost iscrtavanja 
horizontalne zabrane parkiranja. Također izvijestio je nazočne da se isti problem javlja i u 
Ulici Androv breg kod k.br. 14A i 15A gdje zbog parkiranih automobila na prometnici 
postoji opasnost od nesreće. Naime prometnica je na tom dijelu sužena i nepregledna, te 
parkirani automobili otežavaju prometovanje. 

 Mjesnom odboru obratila se obitelj iz Ulice Pehlin sa zamolbom da se učini nešto po 
pitanju sigurnosti prometovanja Ulicom Pehlin u odvojku gdje se sa glavne prometnice 
skreće prema Dječjem vrtiću Pehlin. 

 Tajnica je upoznala nazočne sa dopisom Odjela gradske uprave za gospodarenje 
imovinom u kojem se obavještava Vijeće da nisu u mogućnosti realizirati traženo 
natkrivanje terase Dječjeg vrtića Pehlin i zatvaranje prostora za skladištenje. 

 Vijeće je zaprimilo informaciju KD Čistoće kao izvođača radova da će za cca tjedan dana 
započeti radove nastavka uređenja platoa u Ulici Plase bb.  
 

Zaključak: 
 Vijeće će s navedenim upoznati službe Rijeka plusa, te zatražiti da se stručno sagleda 

problematika. 
 Vijeće će zamolbu uputiti Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, Direkciji plana 

razvoja i gradnje i Rijeka plusu kako bi sa stručne strane sagledali problematiku i 
predložili možebitna rješenja. 

 Vijeće će se obratiti pročelnici Odjela sa zamolbom da ponovno sagleda traženo, te da se 
sukladno dogovoru i stvarnim potrebama isto pokuša realizirati do kraja tekuće godine. 

 Vijeće je informacije primilo na znanje.  
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AD 3 
Predsjednik je informirao nazočne o održanoj programskoj aktivnosti na Mistraž bari i u Domu 
kulture Pehlin na Dan državnosti, 30. svibnja 2022.  
 
Zaključak: 
Vijeće je informacije primilo na znanje. 
 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
Sjednica je završila u 17,30 sati. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Pehlin 
 
                 Lorena Pribanić                                                                    Ivan Bogdanić 


